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INNSENDTE SPØRSMÅL 
 
Tom Sverre Tomren, MDG, har sett fram slikt spørsmål: 
 

«Spørsmålet gjelder den gamle Kunsthøyskolen i Strømgaten. 3.års-studentene fra den nå nye 
skolebygn i Møllendalsveien har fått bruke den til utstillingslokale denne uken, og jeg har vært der 
flere ganger. 
Jeg har fått vite at Fylkesstyret/ tinget har gjort vedtak om at den blir bygget om til barnehage. Ut 
fra bygget`s historie og byggestil, mener jeg det bør fortsatt bør brukes til kultuformål. Stemmer 
dette? Er det HFK som eiger dette bygget? Når er det eventuelt gjort et slik vedtak?" 

 
Fylkesordførar svarte slik: 
 

«Det er Bergen kommune som er eigar av den gamle Kunsthøgskolen. Dei overtok eigedomen frå 
Entra i november 2017. Eigedomsavdelinga har undersøkt historisk heimel, og finn ikkje at 
Hordaland fylkeskommune har eigd den gamle Kunsthøgskolen tidlegare. 
 
Når fylkeskommunen ikkje er eigar, er det ikkje tenkjeleg at fylkestinget har gjort vedtak om å 
gjere bygget om til barnehage.» 

 
 
Pål Kårbø, KrF, sette på vegner av KrF, A, Sp, SV, MDG, V, Frp og H slikt oversendingsforslag til 
fylkesrådmannen: 
 

«Fylkesutvalet bed om at rådmannen snarast legg fram ei sak, herunder økonomi,  som syner 
korleis takstane for båtruta Bergen/Nordhordland og båtrutene i Sunnhordlandsbassenget vert i 
samband med den nye takstsonestrukturen, og korleis desse evt. kan harmoniserast. 
 
Partia ønskjer også at saka omtalar persontakstar på ferger.» 

 
Røysting 
 
Kårbø sitt forslag vart samrøystes vedteke oversendt på vegner av forslagsstillarane utan 
realitetsbehandling. 
 


